

## 3-5加仑灌装设备

### Automatic QGF Series 3-5 Gallon Water Filling Line

该设备主要用于3-5加仑桶装饮用水生产线，产量300-2000桶/小时，可供用户选择。该生产线包括拔盖机，内外桶刷洗机，上盖机，灌装压盖机以及标签机，热收缩机等设备。

This machine is mainly used in 3-5 Gallon drinking water production line, with optional capacity range from 300BPH to 2000BPH. Such production line including: De-capping machine, internal and external washing machine, cap loader, filling and capping machine, labeling and packing machine.,etc.



## 二氧化碳混合机

### Automatic CO<sub>2</sub> Saturator

该设备适用于碳酸饮料产品生产线，是生产线的核心设备，5罐式设计，具有混比精度高，两次碳酸化、CO<sub>2</sub>含气量高等优点。

This machine is mainly used in carbonated beverage production line. It is the core equipment of the production line, 5 tanks type design. It has the advantages of high mixing ratio accuracy, twice carbonation and high CO<sub>2</sub> content.



#### 主要技术参数 Main Technical Parameters

生产能力 Capacity	3-25T/H	
水、糖浆混合比 Mixing ratio range for water and syrup	3:1 ~ 10:1	
产品含气量 Air content of product	2.5 ~ 4.5	
成品温度 Product temperature	4 ~ 7℃	
设备工作条件（标准供给）： Equipment working conditions (standard supply)	(1) 饮用水（净化水） Drinking water (purified water)	0.2 ~ 0.25MPa, 常温（Normal temperature）
	(2) 糖浆 Syrup	0.1 ~ 0.15MPa, 常温（Normal temperature）
	(3) 碳酸气（CO <sub>2</sub> ） Carbon dioxide (CO <sub>2</sub> )	0.8 ~ 1.0MPa
	(4) 压缩空气 Air compression	0.6 ~ 0.8MPa
	(5) 冷媒（冰水） Refrigerant (ice)	0.2 ~ 0.3MPa, -1 ~ 0℃